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ΤΡΙΑ ΧΡΟΝΙΑ ΤΩΡΑ ΤΙ ΚΑΝΑΤΕ ΓΙΑ ΤΟ ΔΡΟΣΕΡΟ;

η παράταξη ΞΑΝΘΗ για 
όλους ανοίγει το θέμα του 
Δροσερού και με καίριες 
ερωτήσεις ζητά απαντήσεις 
σχετικά με το  ποιες παρεμ-
βάσεις έγιναν από την συγκε-
κριμένη δημοτική αρχή για 
την αναβάθμιση της ποιότη-
τας της ζωής τους.

Κύριε Δήμαρχε

Πάρα πολλές φορές αναφέ-
ρεστε στο ενδιαφέρον σας για 
τους κατοίκους του Δροσε-
ρού και τα προβλήματά τους.

Παρόλα αυτά όμως σήμερα, 
3 χρόνια μετά την ανάληψη 
των καθηκόντων σας ως Δη-
μάρχου Ξάνθης, βλέπουμε 
ότι οι συνθήκες διαβίωσης 
των συμπολιτών μας σε αυτόν 
τον οικισμό εξακολουθούν να 
είναι άθλιες και το Δροσερό 
να βρίσκεται σε πλήρη εγκα-
τάλειψη.

 

Πιο συγκεκριμένα:

Είναι ανύπαρκτος ο οποιοσ-
δήποτε πολεοδομικός σχε-

διασμός, αφού η περιοχή εξα-
κολουθεί να βρίσκεται εκτός 
σχεδίου πόλης, με αποτέλεσμα 
να κυριαρχεί η άναρχη δόμηση.
Υπάρχει παντελής απουσία έργων 
υποδομής όπως αποχετευτικού 
συστήματος, ασφαλτόστρωσης 
δρόμων, πεζοδρόμησης, επαρκών 
σχολικών εγκαταστάσεων, δικτύ-
ου λυμάτων και ομβρίων, αλλά 
και ηλεκτροδότησης σε ορισμένες 
περιοχές.
 
Όλα τα παραπάνω σε συνδυα-
σμό με μια γενικότερη έλλειψη 
σημαντικών κοινωνικών αγαθών 
όπως η αστική συγκοινωνία και 
απουσία ενός Ταχυδρομικού κα-
ταστήματος για τις ανάγκες των 
κατοίκων συνιστούν ουσιαστικά 
μια άνιση μεταχείριση προς τους 
κατοίκους του Δροσερού, με απο-
τέλεσμα τη συσσώρευση τεράστι-
ων προβλημάτων στη συγκεκρι-
μένη περιοχή που πολλές φορές 
αντανακλούν σε όλη την πόλη της 
Ξάνθης, αφού μιλάμε για έναν οι-
κισμό 7.000-8.000 κατοίκων που 
εφάπτεται με τον αστικό ιστό.

Για τον λόγο αυτόν ΕΡΩΤΑΣΤΕ:

Ποιος είναι σήμερα ο σχεδιασμός 
σας για τον οικισμό του Δροσερού 

και τι ενέργειες έχετε κάνει μέχρι 
σήμερα στη δική σας θητεία για 
την επίλυση των μεγάλων προβλη-
μάτων που απασχολούν το Δροσε-
ρό;
Τι σκοπεύετε να κάνετε προκειμέ-
νου να προσχωρήσει και να εντα-
χθεί στο σχέδιο πόλης ο οικισμός 
του Δροσερού;
Τι απέγινε η προσπάθεια του πα-
ρελθόντος για ένταξη του Δροσερού 
στο ΓΠΣ, μαζί με την ταυτόχρονη 
τότε δημιουργία μιας μελέτης κτη-
ματογράφησης;
Γιατί δεν προχωρήσατε μέχρι σή-
μερα σε κάποια έστω έργα μικρής 
κλίμακας βελτίωσης των συνθηκών 
ασφάλειας και υγιεινής για τους 
κατοίκους του Δροσερού που τόσο 
τα έχουν ανάγκη;
Γιατί δεν έχουν προχωρήσει και 
δεν έχουν ολοκληρωθεί κάποια 
έργα ύδρευσης, αποχέτευσης, ομ-
βρίων και άλλων υποδομών που 
είχαν χρηματοδοτηθεί παλαιότε-
ρα από το πρόγραμμα Δημοσίων 
Επενδύσεων και από το ΕΣΠΑ;
 
Πρέπει να γίνει κατανοητό ότι επί-
λυση των προβλημάτων που αντι-
μετωπίζουν οι συμπολίτες μας 
κάτοικοι του Δροσερού στην κα-
θημερινή τους ζωή, θα πρέπει να 
αποτελεί την πρώτη προτεραιότητα 

για έναν Δήμο που θέλει να λέει ότι 
προωθεί τη βιώσιμη αστική ανάπτυ-
ξη, προκειμένου έτσι να μη συνεχι-
στεί και να μη διευρυνθεί η παρατε-
ταμένη κοινωνική περιθωριοποίηση 
των ανθρώπων αυτών, καθώς και των 
οικογενειών τους.

Η ΠΟΛΥΦΕΡΤΗ ΕΚΛΟΓΙΚΗ «ΝΥΦΗ» 
ΠΟΥ ΑΚΟΥΕΙ ΣΤΟ ΟΝΟΜΑ 
«ΔΡΟΣΕΡΟ» ΣΤΟ ΣΤΟΧΑΣΤΡΟ ΤΟΥ 
Σ. ΜΕΛΙΣΣΟΠΟΥΛΟΥ

ΔΡΟΣΕΡΟ ΑΝΟΙΧΤΗ ΠΛΗΓΗ Η ΜΙΑ ΔΕΞΑΜΕΝΗ ΨΗΦΩΝ ΓΙΑ ΟΛΕΣ ΤΙΣ ΔΗΜΟΤΙΚΕΣ 
ΠΑΡΑΤΑΞΕΙΣ;

ΠΟΣΟ ΚΑΙ ΠΟΙΟΥΣ 
ΒΟΛΕΥΕΙ ΑΥΤΟ ΤΟ 
 ΡΕΜΠΕΤ ΑΣΚΕΡ;

Η αλήθεια είναι ότι κάποια στιγμή όλες οι παρατάξεις που διοίκησαν 
τον δήμο της Ξάνθης θα πρέπει να δώσουν λόγω γιατί το Δροσερό 
παραμένει από άποψη πολεοδομικών παρεμβάσεων στην δεκαετία 
του 50 πλην των έξυπνων και «κολλητών» «συμβούλων» - που όλως 
περιέργως είναι οι ίδιοι και οι ίδιοι με όλες τις διοικήσεις, όπου τα 
«παλάτια» τους, ξεφυτρώνουν μέσα στην λάσπη και την δυσωδία 
σαν μανιτάρια.

Το θέμα βέβαια που άνοιξε ο Σ. Μελισσόπουλος με τις ερωτήσεις 
προς τον δήμαρχο σηκώνει πολύ κουβέντα γιατί εδώ και 3 χρόνια 
που βρίσκεται στο τιμόνι του δήμου, η διοίκηση του Μ. Τσέπελη πρέ-
πει να απαντήσει στα ερωτήματα που θέτει ο Σ. Μελισσόπουλος και 

φυσικά στους ίδιους τους Δροσερίτες γιατί ενώ η παράταξη του Μ. Τσέπελη 
εκλέχθηκε χάρις στις ψήφους από το Δροσερό και ενώ τους έταξε «λαγούς με 
πετραχήλια» τους άφησε στο ίδιο και χειρότερο χάλι από όταν τους παρέλαβε 
από τις προηγούμενες διοικήσεις του δήμου Ξάνθης και αυτό στηλιτεύει με τις 
ερωτήσεις του ο Σ. Μελισσόπουλος που τις απευθύνει στον δήμαρχο της Ξάν-
θης ο οποίος βέβαια, όχι μόνο δεν είναι σε θέση να απαντήσει αλλά ούτε να 
δικαιολογήσει τα αδικαιολόγητα, στην λογική ότι η απραξία του μιλάει από μόνη 
της.

ΔΕΝ ΦΟΒΑΤΑΙ Ο Μ. ΤΣΕΠΕΛΗΣ ΜΗΝ ΤΟΥ ΦΥΓΟΥΝ ΟΙ 
«ΨΗΦΟΦΟΡΟΙ» ΤΟΥ ΔΡΟΣΕΡΟΥ ΚΑΙ ΑΔΕΙΑΣΕΙ Η ΔΕΞΑΜΕΝΗ 

ΤΟΥ;
Δεν θα μείνουμε στις ερωτήσεις του Σ. Μελισσόπουλου οι οποίες αποτυπώ-
νουν την πραγματικότητα, θα μείνουμε στο γεγονός ότι στο Δροσερό εδώ και 
τρία χρόνια δεν άλλαξε τίποτε, ανεξάρτητα αν την εκλογή του την χρωστά στις 
ψήφους του συγκεκριμένου οικισμού και είναι άξιο απορίας η έλλειψη πολιτι-
κής βούληση καθώς και προγραμματισμού για την συγκεκριμένη περιοχή στην 
επικράτεια του δήμου του ως προς την βελτίωση την ποιότητα ζωής τους.

Το ερώτημα είναι άραγε δεν ανησυχεί μήπως οι κάτοικοι του Δροσερού τον 
«απαρνηθούν» και στις επόμενες κρίσιμες εκλογές δεν στηρίξουν τον συνδυα-
σμό του;
Που στηρίζεται ο δήμαρχος και έστω την τελευταία στιγμή δεν κάνει παρεμβά-
σεις για να αλλάξει την ποιότητα ζωής των συνοδοιπόρων του στην κάλπη;
Αλέξανδρος Παυλικιάνος


